
DET ORDINÆRE REPRÆSENTANTSKABSMØDE 

TIRSDAG DEN 5. JAN. 2021 KL. 20 VIRTUELT OVER ZOOM 

Referat  
 
Tilstedeværende: 104, 130, 201, 209, 210, 213, 225, 307, 328, 411, 423, 427, 503, 511, 528, 
530, 605, 617, 623, 704, 705, 711, 726, 810, 821, 829, 906, 921, 1001, 1002, 1005, 1020, 
1029. 28 rep. medlemmer., 19 køkkenrepræsentanter, 1 suppleant, 8 folkevalgte. 
Referent: 511 
Dirigent: 1001 
Stemmetællere: 1005 og 503. 
 
Godkendelse af referat fra efterårs generalforsamlingen d. 1. december  2020 
0 stemmer imod, 0 stemmer blankt. Resten for. 22 stemmer. 
Godkendt! 
 
Meddelelser til/fra formandskabet 
De officielle retningslinjer fra SST.  
De kom den 06.12.20, og i den forbíndelse har vi modtaget klistermærker, som kan sættes op. I kan 
bare sætte dem op, som det passer jeres køkken og gang. 
Aktivitetskassen er flyttet til bagerst i forhallen og tarmen. 
Kassen er flyttet fordi vi ifølge brandvæsenet ikke må have den under trappen. Så det står nu nede ved 
de nye siddepladser forenden af tarmen. 
Badmintonklubben søger stadig formand. 
Stillingen er på valg, men hvis ingen melder sig til, lukker vi klubben. 
Avispenge i januar. 
Der er allerede en masse som søger. Det er vigtigt at sende dokumentation for bestillingen af 
abonnementet med dato, betalingen af abonnementet med dato og et konto + reg. nummer, som vi så 
kan overføre til.  
Forandringer i Formandskabet. 
201 fortsætter ud i januar som formand, men derefter går stillingen som formand til næstformand 511.  
Massere tak beskeder til Siri, som nu går af.  
Kommunen har sendt corona-materiale til kollegiet. 
 
Meddelelser til/fra bestyrelsen 
Opsamling på regnskabs mødet den 8/12. 
Det eksterne regnskab: Størstedelen af huslejen går til og vores driftskonto, og administreres til 
dagligt af KAB. Vi har et underskud på 44.000, som vi mener skyldes udgifterne til 
ejendomsfunktionærerne var højere end forventet og det bliver nu undersøgt. Ellers ser det fint ud. 
Kommentar. 10. øst vil gerne argumentere for at vi ikke kan stemme om godkendelse, så længe vi 
ikke ved hvad afvigelsen dækker helt præcist. 
Svar. Det ved vi heller ikke præcist, det får vi nok først at vide til vores næste møde i April. Lige nu 
kan de ikke svare på det, på stående fod. Vi vender tilbage med det vi finder ud af.  
Spørgsmål. Vil underskuddet medføre huslejestigning? Og hvad vil det betyde, hvis vi stemmer 
imod? 
Svar. Vi ved ikke endnu om det bliver en husleje stigning, men det bliver afklaret til budgetmødet og 
det kan afvises hvis vi finder det urimeligt, i modsætning til regnskabet. Og det snakker vi så om på 
rep. mødet i maj. Hvis vi stemmer imod regnskabet vil Københavns Kommune, hvis de beder om 
referatet og regnskabet, kunne se at det ikke har været tilfredsstillende ifølge kollegiets beboer. 
Udover det har afstemningen ikke nogen administrativ betydning ud over at udfolde vores vrede. 
 
Meddelelser til/fra inspektøren 



Fra inspektøren: Varme; der er blevet skruet op. I november 2019, var varmestyringen lavet om, så 
det var ikke til at vide at corona blev et problem. Med konstant udluftning, er den nye varmestyring 
ikke lige så bæredygtigt, som det burde være. Vi er nu gået tilbage til den gamle styringsmodel. 
Derudover. Hvis man mangler sprit i dispenserne, så kontakt Denis, eller Kim.  
Gode nyheder. Kim er nu tilstedeværende på kollegiet fuldtid, så Kim kommer til at være her hver 
dag. Denis er går til gengæld lidt ned i tid. Kim overtager også rengøringen af kollegiet i stedet det 
eksterne rengøringsfirma. Disse penge sparet overføres i stedet til Kims ansættelse og udstyr.  
Kommentar. Tillykke til Kim! MVP hilsen 2V 
Kommentar. Wuhu! 
Kommentar. Han har allerede været rundt og vaske ekstra gulv! Skide god med Kim 
Kommentar. skud ud til Kim! 
 
Forslag til afstemning 
Godkendelse af det eksterne regnskab 1/8-2019 til 31/7-20  
Afstemning. 
for 23, imod 0, blankt 3. 
Vedtaget. 
 
Godkendelse af Regnskab for Julebingo  
Spørgsmål. Hvorfor er der ikke nogen udgifter? 
Svar. De fik det hele sponseret af Føtex, så ingen udgifter.  
Kommentar. De sidste kan komme med de resterende bingoplader, i 9. øst postkasse. Og tak for det 
hele.  
Spørgsmål. Et spørgsmål fra 7. øst - hvorfor bruges der ikke en del af overskuddet til at erstatte 
bingoplader? 
Svar. Vi mangler 20 bingoplader, så i håber at nogen kan komme med de sidste.  
Kommentar. En anden gang skriv, at det bliver sponsoreret. 
Kommentar. Kæmpe ros til værterne og 9 generelt! Skide godt klaret trods omstændighederne. 
 
Afstemning. 
For 20, imod 1, blankt 2. 
Vedtaget! Jf. rep. dec. bliver overskuddet delt 50/50 mellem 1. sal og kollegianersamfundet. 
 
Forslag om åbning af Træningskælderen  
9. vest: Vi syntes at forslag 1 kan være meget nemt at misbruge, så folk booker det hele tiden og det 
kan være svært for køkkener at blive enige, så vi er mere for forslag 2. 
Svar, fra træningskælder formanden. Vi kan heller ikke rigtig bruge forslag 1 pga. man ikke kunne 
oprette det alligevel, så vi foreslår kun forslag 2. Forslag 1 slettes, da det er umuligt at oprette. 
Spørgsmål. Jeg skulle spørge fra mit køkken, om vi kan holde træningskælderen åben efter 
pressemødet i dag? Har man været i kontakt med dem, vi har stemt om det på køkkenet, men efter 
pressemødet, kan det være man skulle overveje det igen.  
Svar. fra træningskælder formanden. Så vidt jeg har forstået gør det ikke nogen forskel, da vi er et 
privat hjem, så det omfatter ikke os, og det er derfor at vi kan åbne, hvis vi føler os trygge. Det kan 
være det ændre noget for folk, og kunne være vi skulle trække det tilbage, så vi tager den i stedet her.  
Svar. For formandskabet side, lægger vi os bare op af den gældende lovgivning. 
Kommentar. Vi må gøre hvad vi vil på privat grund - spørgsmålet er ikke juridisk men 
sundhedsmæssigt her. 
Spørgsmål. Hvis der er andre kommentarer til debatten om det er sundhedsmæssigt forsvarligt bliver 
tiderne fordelt så alle køkkener så vidt muligt får både tidlige, sene og midt-på-dagen tidspunkter hen 
af vejen? 
Svar, fra træningskælder formanden. Så vidt muligt, ja. 
 
Afstemning, forslag 2. 
for 21, imod 2, blankt 3. 
Vedtaget. 



 
Stillinger på valg 
Næstformand for Repræsentantskabet  
1002 og 605, stiller op. Kampvalg.  
1002, klappes ind. 
605, stiller op som suppleant og vælges ind. 
 
Folkevalgt  
503 stiller op. 
503 klappes ind. 
(Solveig 705, går af som folkevalgt, så det kommer på stilling til næste gang) 
 
Bartender  
1020, snart 1021, stiller op. 
1020, snart 1021 klappes ind. 
 
Vi finder også at 427 går af som bartender, så stillingen stilles også op til næste rep. møde. 
Kommentar. Tak 427, gode pink panther. 
Kommentar. Tak 427 :-D 
Kommentar. Tak 427! 
Svar. Det var så lidt! Jeg har nydt hvert et sekund som jeres bartender og håber på en dag at kunne 
vende tilbage til jer :* 
Kommentar. Tak til 427! Håber at se dig foran baren med os andre, når der atter er fest på omk! 
Kommentar. <3  
 
Medlem af Læsesalsudvalget  
1005 stiller op. 
1005 klappes ind. 
 
Formand for Træningskælderen 
Ingen stiller op. 
Stillingen sættes op til næste Rep. 
 
Formand for Badmintonklubben 
1006 og 821 stiller op. 1006 overgiver sig.  
821 klappes ind. 
Kommentar. Rigtig fedt at nogen ville være det og forhåbentligt kan vi få det op og køre igen 
snarest. 
 
Eventuelt. 
Kommentar. Jeg vil gerne stille op til Otto Festival (1002) :) 
Svar. Otto Festival har lige så mange medlemmer, som man ønsker. Så tillykke med det. 
Kommentar. 1006 stiller også op til Otto Festival, og vælges ind.  
Spørgsmål. Jeg er lidt ny her. Hvad er Otto Festival? 
Svar. En stor festival på kollegiet som afholdes en gang om året. Skulle have været afholdt i august, 
men forhåbentligt kan det afholdes til august. Det er en årlig festival på kollegiet.  
Kommentar. Vi kommer forhåbentligt stærkt igen i 2021! 

 

Resterende bevillinger 1/9 til 1/3 

Bevillinger fra REP 29.000,- 

Kommende arrangementer   (Måske) Vinterfest  
  (Måske) Forårsfest 

20. februar 
27. marts 


